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Fråga  
till Kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) 

 

 

Årsredovisning av företags verksamhet 

Ett av de stora besluten som kommer att fattas i Kommunfullmäktige under den närmaste 

framtiden är budgeten. Inom Vänsterpartiet siktar vi nu på att lämna fram ett budgetförslag 

som omfattar både förvaltningar och bolag – men vi stöter på problem när det gäller 

bolagen, eftersom de enda underlag vi kan använda är föregående års Årsredovisningar i det 

skick de skickats till Bolagsverket.  

Döm om vår förvåning då det ännu inte inkommit någon Årsredovisning från det så kallade 

moderbolaget.  

Med stöd av ovanstående önskar undertecknad Kommunfullmäktiges tillstånd att fråga 

styrelsens ordförande Bino Drummond (M) 

-tänker du som styrelsens ordförande (och KSO) vidta åtgärder för att skyndsamt få fram 

denna årsredovisning? 

 

 

Johannes Folkesson 

 

 

Vänsterpartiet Norrtälje 

norrtalje@vansterpartiet.se  

www.norrtalje.vansterpartiet.se  

 


